

English:

Are you passionate about shaping Europe's future? Then this is for you! The @European Forum Alpbach (EFA) Scholarship application is now open!

EFA is a unique platform where young minds from diverse backgrounds come together with European key actors to discuss pressing issues facing Europe today. From climate change to democracy, EFA provides a space for dialogue, learning, and collaboration.

Here are 3 reasons why you should apply:

- 1 Join a diverse community who share your passion for making a difference. Expand your network!
- 2 Engage in thought-provoking discussions and learn from renowned experts in various fields during the forum.
- 3 Be part of meaningful conversations and contribute your ideas towards building a better, more inclusive Europe.

Don't miss this opportunity! Apply now: <https://www.alpbach.org/blog/scholarship-programme>

#EFA24 #MomentOfTruth #EuropeanForumAlpbach

Deutsch:

Hast du Lust, die Zukunft Europas mitzugestalten? Dann ist dieses Stipendium genau das Richtige für dich! Die Bewerbung für das @Europäische Forum Alpbach (EFA) Stipendium ist ab sofort möglich!

EFA ist eine einzigartige Plattform, die junge Menschen aus verschiedenen Ländern mit europäischen Entscheidungsträgern zusammenbringt, um über die drängenden Fragen zu diskutieren, mit denen Europa heute konfrontiert ist. Von Klimawandel bis Demokratie bietet EFA Raum für Dialog, Lernen und Zusammenarbeit.

Hier sind 3 Gründe, warum du dich bewerben solltest:

- 1 Werde Teil einer vielfältigen Community, die deine Leidenschaft für den Wandel teilt. Erweitere dein Netzwerk!
- 2 Nimm an anregenden Diskussionen teil und lerne während des Forums von renommierten Experten aus verschiedenen Bereichen.
- 3 Nimm an wichtigen Diskussionen teil und bringe deine Ideen für ein besseres Europa ein.

Verpasse diese Chance nicht! Bewirb dich jetzt: <https://www.alpbach.org/blog/scholarship-programme>

#EFA24 #MomentOfTruth #EuropeanForumAlpbach

EUROPEAN FORUM ALPBACH NON-PROFIT ASSOCIATION

Franz-Josefs-Kai 13/10 • 1010 Vienna, Austria
T: +43 1 718 17 11 | forum@alpbach.org | www.alpbach.org
UID: ATU80057527

Raiffeisenbank Alpbachtal
IBAN: AT63 3620 3000 0002 0032
BIC: RZTIAT22203 • ZVR-Zahl: 173455474